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  - Lepo je otvaranje ove prodavnice u centru ali sve zavisi od toga kakve budu bile cene. Ja
uglavno pazarim u velikom Disu u Pančevu a razlog tome su isključivo niže cene.  
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